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Yrkande angående – Hantering av medel för 
utvecklingsinsatser  
Förslag till beslut 
I kommunstyrelsen: 

Stadsledningskontoret får i uppdrag att utreda hur medel för utvecklingsinsatser inom 
funktionshinderområdet ska hanteras framöver. 
 

Yrkandet 
Göteborgs Stads råd för funktionsrätt (GRF) har skickat en skrivelse till 
kommunstyrelsen där en översyn över de utvecklingsmedel som rådet och 
stadsledningskontoret förfogar över efterfrågas. I skrivelsen lyfts flera problem så som att 
få ansökningar kommer in och att många ansökningar kommer från föreningar som har 
representanter i rådet och att dessa därmed kan ses om jäviga. Även om det är 
stadsledningskontoret som tar beslut om att bevilja ansökningar så spelar rådets yttrande i 
frågorna en stor roll. GRF anser att det behöver utredas hur medlen ska administreras för 
att resurserna ska kunna användas mer effektivt och komma fler till godo. I detta ingår att 
undersöka vilken nämnd som ska ha ansvar för medlen där nämnden för funktionsstöd 
särskilt ska övervägas. Det rödgröna styret delar rådets bedömning om behovet av en 
utredning och anser att stadsledningskontoret ska utreda frågan, i samråd med GRF.  

 

Bilaga 
1. Utred handläggningen av medel för utvecklingsinsatser inom 

funktionshinderområdet.  
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(Vänsterpartiet, Socialdemokraterna, Miljöpartiet) 
  
Nytt ärende 
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